
Styrelsemöte Örtoftabygdens byalag 

protokoll	2023-08-24	

Närvarande:	Christel	Andersen,	Anita	Feurstein	Bardun,	Ylva	Gislén	(sekr),	Anders	Göth,	Jörgen	Mathiasson,	
Tommy	Nilsson,	Björn	Strandmark	(ordförande)		

Plats	och	1d:	Folkets	hus,	24	augusM,	kl	18.30	

Mötets	öppnande:	 Mötet	öppnades.	

Dagordning:	 Dagordningen	godkändes.	

Justerare:	

Föregående	protokoll:	

Ekonomi	&	medlemsantal:	

Inköpsru1n:	

Evenemang:	

Christel	Andersen	samt	Anita	Feurstein	Bardun	valdes	Mll	justerare.	

Genomgång	av	protokoll	(från	möte	15	maj	2023)	som	lades	Mll	handlingarna.	

Medlemsantalet	nu	uppe	i	92.	Likviditeten	är	god.	Vi	har	totalt	använt	ca	46	
736	kr	av	kommunens	trygghets-	och	försköningsbidrag	från	2021	om	71	227	
kr.	Återstår	24	491	kr	a\	disponera	av	det	senare.	

Styrelsen	diskuterar	planerade	större	inköp.	Löpande	mindre	inköp,	a\	likställa	
med	dri]skostnader	stäms	av	med	firmatecknare	(ordförande	och	kassör).	

Vårlökar:	Kommunen	brukar	höra	av	sig	under	hösten,	och	så	koordinerar	vi	
plantering	i	byarna	då.	
Ljuspromenaden:	datum	beslutas	Mll	4	november,	oavse\	väder.	Kostnaden	
behöver	minskas	jämfört	med	Mdigare	år,	när	den	uppgick	Mll	över	10	000	kr.	
Therese	har	ha]	kontakt	med	Svenska	kyrkan	kring	inköp	av	marschaller,	men	
ännu	inte	få\	svar.	Christel	kollar	om	ÖIS	kan	bidra,	Björn	kollar	med	
scouterna.	Beslutade	a\	de\a	ska	vara	e\	årligt	återkommande	arrangemang	
så	a\	vi	kan	utny\ja	vårens	extrapriser	på	marschaller.	AmbiMonen	bör	vara	
två	y\erligare	sponsorer	i	år,	budget	sä\s	Mll	5000	kr.	Vi	bjuder	på	någon	form	
av	fika	i	samband	med	försäljning	av	medlemskap,	arbetsgruppen	koordinerar.	
Beslöt	a\	söka	kommunalt	bidrag	för	arrangemanget	2024	nu	under	hösten.	
Arbetsgruppen	för	ljuspromenaden	koordinerar	med	arbetsgruppen	för	kultur	
och	friMd.	
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Arbetsgrupper:	 Utbyggnad	Väggarp:	vi	bör	ha	e\	specifikt	möte	kring	hur	byalaget	ska	förhålla	
sig,	med	arbetsgruppen	samt	intresserade	styrelsemedlemmar.	Anita	ansvarig	
för	a\	kalla	Mll	e\	sådant,	förslagsvis	i	slutet	av	september.	

	 Å-promenaden:	möte	med	Kra]ringen	i	somras	med	resultatet	a\	de	gick	med	
på	a\	gå	över	med	ledningen	över	ån	längre	ner,	för	a\	underlä\a	samordning	
med	en	eventuell	förlängning	av	å-promenaden	mot	To]aholm.	Sockerbrukets	
chef	har	gå\	med	på	framMda	möte	för	a\	diskutera	de	delar	som	skulle	löpa	
över	brukets	mark.	Samtal	har	förts	med	scouterna	kring	upprustning	av	den	
så	kallade	”polackabryggan”	i	närheten.	

	 Utbyggnad	av	södra	stambanan:	Trafikverket	har	lagt	4	förslag	på	utbyggnad	
av	södra	stambanan,	som	alla	på	olika	sä\	kommer	a\	påverka	bygden/
byarna.	Tidsplanen	är	emellerMd	20-25	år	och	diskussion	med	region	och	
kommuner	ska	första	klaras	av.	

	 Kultur	&	friMdsgruppen:	möte	med	Eslövs	kommun	i	början	av	sommaren.	
Kommunen	går	inte	själva	akMvt	in	men	hjälper	gärna	Mll	med	marknadsföring	
etc,	och	bidrag	kan	i	vissa	fall	sökas.		

	 Bredbandsanslutning:	Lilla	Harrie	byalag	har	hört	av	sig	och	önskat	samarbete	
i	frågan,	men	kommungränserna	lägger	hinder	i	vägen.	

	 Jä\elokor:	Slä\äng	AB	har	få\	tag	på	fårägare	som	är	intresserade	av	bete	
kommande	säsong,	men	behöver	ha	e\	avtal	med	kommunen	för	a\	kunna	
stängsla	så	nära	järnvägsspåret	som	möjligt.	De\a	avtal	har	dragit	ut	på	Mden,	
men	blir	troligen	klart	under	hösten.	Beslöt	a\	ta	upp	frågan	om	manuell	
gemensam	insats	mot	Mdiga	lokor	i	Furet	på	första	mötet	kommande	år.	

Trygghets	-	och		
försköningsuppdrag	 Bänkar	och	bord	i	Örto]a,	bokskåp	i	Väggarp	och	kanotställ	i	Örto]a	är	på	

plats,	allt	har	blivit	jä\efint!	Björn	lägger	ut	på	FB	a\	det	är	byalaget	som	
ordnat.	Tommy	beställer	två	plake\er	Mll	kanotställ	(en	extra	för	ev	framMda).	
Björn	ordnar	skylt	med	regler:	beslöt	a\	man	inte	får	paxa	en	plats	och	a\	
samtliga	kanoter	skall	märkas	med	kontaktuppgi]er.	Diskussion	om	a\	plocka	
upp	sänkta	båtar	under	vårfintdag	och	ordna	”bybåtar”	med	kodlås.	

	 	
	 	 	
Övrigt:	 Hjärtstartare	i	byarna:	nu	finns	app	där	de	som	kan	HLR	får	sms	när	någon	i	

närheten	behöver	hjälp.	Byalaget	har	redan	en	i	Folkets	hus.	Christel	föreslår	
a\	den	vi	har	ska	fly\as	ut,	samt	a\	y\erligare	ska	finnas	Mllgängligt	utomhus	i	
samtliga	byar,	vilket	kräver	värmeskåp	med	ström	för	ca	5-8000	kr.	Förslag	
församlingshuset	i	Väggarp	samt	gaveln	på	lägenhetshotellet	i	To]aholm.	
Christel	hör	med	kyrkan	(Väggarp)	samt	Forenom	(To]aholm),	samt	
undersöker	möjligheterna	a\	söka	bidrag.		
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	 Medlemsdekal	för	2024:	Anna	S	har	gjort	original	i	tomatrö\,	Björn	beställer	
100	ex	och	lägger	ut	på	FB.	

	 Medlemsförmåner:	Annika	har	lagt	förslag	om	a\	se	över	de\a.	Byalaget	har	
30	bord	som	står	i	Folkets	hus	samt	i	tvä\stugan	som	ÖIS	nu	har	hand	om	och	
hyr	ut.	Är	vi	beredda	a\	ta	ansvar	för	det?	Se	Mdigare	diskussion	om	”bybåtar.”	
Förslag	om	raba\	på	teaterföreställningar	etc.	Raba\	på	hyra	av	Folkets	hus?	
Hur	hjälper	vi	i	sådana	fall	ÖIS	med	husunderhållet?	Beslöt	a\	fundera	vidare	
på	frågan.	

	 Kickoff	och	avtackning:	blir	den	14	september,	på	Bränneriet.	Byalaget	bjuder	
på	mat,	dryck	står	var	och	en	för.	Valberedning	och	revisorer	inbjudna.	Beslöt	
a\	välja	burgare	(finns	kö\	och	vegetarisk),	samt	a\	beställa	en	glasstårta	Mll	
e]errä\.	

Kommande	möte:	 Torsdag	12	oktober	kl	18.30,	Folkets	hus.	Tommy	ordnar	fika.	

Mötet	avslutas:		 Ordförande	avslutade	mötet.	

Vid	protokollet	 Justeras:	 	 	

………………………………	 …….……………………………	 …………………………………	 	 	

Ylva	Gislén	 Anita	Feurstein	Bardun	 Christel	Andersen
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